

《单词百科:machinery是什么意思?machinery怎么发音?machinery的解释和用法》

英语单词machinery是什么意思?machinery怎么读?machinery怎么发音?简答网为您整理了machinery的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



machinery怎么读

machinery的读音:[m i n ri]

machinery的意思

1、n.机器;机械装置;组织;机构;体制;

machinery的相关词组

1、harvesting machinery 收割机械;

2、brewing machinery 酿酒机;

- 3、conveying machinery 输送机械;
- 4、computing machinery 计算机;
- 5、agricultural machinery 农业机械;农机;
- 6、construction machinery 施工机械, 建筑机械;
- 7、textile machinery 纺织机器;
- 8、administrative machinery [法] 行政机构;
- 9、auxiliary machinery 辅助机械;
- 10、road machinery 筑路机械;

machinery的近义词

- 1、machine n.机器, 机械;机械般的人;核心;

machinery的双语例句

- 1、China will host an exhibition of international garment machinery.

中国将主办国际服装机械展览会.

- 2、The machinery broke down.

机器坏了.

- 3、On the customs declaration, the sender labeled the freight as agricultural machinery.

在报关单上, 寄货人将货物列为农用机械。

- 4、Machinery was often unprotected and accidents were frequent.

机器常裸露着, 因此事故频仍。

- 5、The company hires out machinery by the day.

那公司按日计费出租机械设备.

- 6、They bartered farm products for machinery.

他们用农产品交换机器。

7、The church was crowded, so electrical machinery was used to relay the service out to the people.

教堂里挤满了人, 所以就用电机设备把礼拜仪式向外面的人转播。

8、Consumption of alcohol impairs your ability to drive a car or operate machinery.

饮酒会削弱你驾驶汽车或操控机器的能力。

9、The most important trees were tagged to protect them from being damaged by construction machinery.

最珍贵的树木都被贴上了标签, 以防被建筑机械毁坏。

10、Justice is part of the complex machinery of the law.

正义是复杂的法律机器的一部分。

11、Money will be directed primarily towards the maintenance and rehabilitation of schools, clinics and machinery.

资金将主要用于学校、诊所和机器设备的维护和修缮。

12、He knows he has considerable support for his plans to tighten his grip on the machinery of central government.

他清楚有相当多的人支持他对中央政府机构加强控制的计划。

13、The machinery is driven by electricity.

这些机器由电驱动。

14、They wrote off 500 for depreciation of machinery.

他们注销了500镑作为机器折旧费。

15、The court is ineffective because it lacks the necessary enforcement machinery.

法院效率低是因为缺乏必要的执行机制。

16、An elevator mechanic can work the machinery directly by turning this lever.

电梯修理工可以转动这根杠杆直接操作机器。

17、Oil is put in machinery to reduce the friction.

把油涂到机器上减少摩擦。

18、The full state and police machinery ground into action.

全州所有机构和警察部门已经开始行动了。

以上是简答网为您整理的machinery怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ma

chinery的用法、ma

chinery的释义、machinery的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/machinery>

